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Uprzejmie informuję, że na XLVIII sesji Rady Miejskiej 22 kwietnia 2021 r. w punkcie 

„Zapytania i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Józef Gancarz 

zabrał głos w sprawie budowy wschodniej obwodnicy Tarnowa. Zaapelował, aby doszło 

do spotkania Dyrektora Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad Oddziału 

w Krakowie, Prezydenta Miasta Tarnowa, Wójta Gminy Tarnów, Wojewody 

Małopolskiego i przedstawiciela Rady Miejskiej, aby zdecydować, w którym miejscu 
ten ruch może być poprowadzony. (…) Jeżeli by ustalono inny wariant przebiegu tej drogi, 
a taki wariant jak już zostało wspominane, jest na wysokości Pilzna i on jest najłatwiejszy 
do zrobienia, bo tam nie ma wyburzeń. Jeszcze jest przestrzeń na wysokości miejscowości 
Czarna – tam też nie ma wyburzeń, tam są tylko lasy i łąki, to oczywiście wszyscy mogą 
przeżyć – to wtedy jest szansa, aby rozpocząć nową procedurę, niestety, wyprowadzenia 
ruchu z Miasta i jest szansa, gdyby się wszystkie instytucje samorządowe, wojewódzkie 
podpisały pod tym, że pieniądze, które są na Sto Obwodnic do roku 2030 ewentualnie 
mogłyby być zatrzymane. (…) Ja mam taką prośbę do Pana Prezydenta, żebyśmy tu mówili 
jednym głosem, różne były sytuacje, różne dyskusje, nieraz bardzo emocjonalne, 
aby do tego spotkania doszło i abyśmy się zebrali razem i myślę, że tu też radni mnie 
poprą, bo takie słyszę głosy, i w najbliższym tygodniu nawet do takiego spotkania 
żeby doszło, aby zdecydować, w którym miejscu ma być ten ruch wyprowadzony, 
a jesteśmy go w stanie wyprowadzić.  
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